

Tarifs 2026 Minimum 10 personnes.

	Groupes adultes / mixtes	Groupes scolaires / extrascolaires			Vente en nombre
		Forfait par taille de groupe	Tarif de base	Tarif REP/REP+	
Billet Expositions Accès inclus aux expositions permanentes et temporaires, au planétarium et au sous-marin Argonaute.	11 €	10 à 25 26 à 40 41 à 65 66 à 80 81 à 105	125 € 200 € 325 € 400 € 525 €	70 € 110 € 180 € 220 € 290 €	20 % entre 10 et 99 billets achetés : 12 € 25 % entre 100 et 499 billets achetés : 11,25 € 30 % au-delà de 500 billets achetés : 10,50 €
Billet Cité des enfants 2-6 ans	11 €	106 à 120 121 à 145	600 € 725 €	330 € 400 €	
Billet Cité des enfants 5-10 ans	11 €	146 à 160	800 €	440 €	
Formule Expositions + Cité des enfants 2-6 ans	17 €	10 à 25 26 à 40 41 à 65 66 à 80	165 € 255 € 420 € 510 €	100 € 160 € 260 € 320 €	
Formule Expositions + Cité des enfants 5-10 ans	17 €	81 à 105 106 à 120 121 à 145 146 à 160	675 € 765 € 930 € 1 020 €	420 € 480 € 580 € 640 €	

Groupes scolaires/extrascolaires : accompagnateur inclus dans le forfait. Indiquez à nos agents la taille de votre groupe (nombre d'élèves, nombre de classe), nous appliquons des forfaits de 25 ou de 40 personnes. Au-delà de 40 participants (élèves et accompagnants inclus), le montant est calculé en combinant des forfaits de 40 personnes et, si nécessaire, un seul forfait de 25 par groupe. Un tarif unique par tranche sera défini automatiquement. **Règlement :** carte bancaire, virement. **Accès :** 30 avenue Corentin-Cariou, 75019 Paris. Périphérique Nord, sortie Porte de la Villette. Métro ligne 7, Porte de la Villette. Bus/tramway : T3b 139, 150, 152, 71. **Ouverture :** du mardi au samedi de 10h à 18 h, le dimanche de 10h à 19 h. Fermé le lundi, le 25 décembre, le 1^{er} janvier et le 1^{er} mai. Gare des cars : entrée Boulevard Mac Donald. Entrée gratuite pour le billet Expositions pour le chauffeur. **Billetterie en nombre :** minimum 10 billets par commande. Billets valables 1 an à compter de la date d'émission du billet. Il concerne notamment les CSE, revendeurs auprès des CSE, les associations et les collectivités, les professionnels du tourisme et de la billetterie, partenaires sous convention ou lettres accords, etc.

Prices 2026 Minimum of 10 people.

	Adult and mixed groups	School and leisure groups		Bulk ticketing
		Package by group size	Base price	
Exhibitions ticket Entry included to the permanent and temporary exhibitions, planetarium and the submarine Argonaute.	€11	10 to 25 26 to 40 41 to 65 66 to 80 81 to 105	€125 €200 €325 €400 €525	20% discount for 10 to 99 tickets purchased: €12 each 25% discount for 100 to 499 tickets purchased: €11.25 each 30% discount for 500+ tickets purchased: €10.50 each
Cité des Enfants 2-6 years old ticket	€11	106 to 120 121 to 145	€600 €725	
Cité des Enfants 5-10 years old ticket	€11	146 to 160	€800	
Package Exhibitions + Cité des enfants 2-6 years old	€17	10 to 25 26 to 40 41 to 65 66 to 80	€165 €255 €420 €510	
Package Exhibitions + Cité des enfants 5-10 years old	€17	81 to 105 106 to 120 121 to 145 146 to 160	€675 €765 €930 €1.020	

School and leisure groups benefit from packages that include one accompanying adult. Please inform our staff of your group size (number of pupils and classes), as we offer flat-rate packages for groups of 25 or 40 people. For groups larger than 40 participants (including pupils and accompanying adults), the total is calculated by combining 40-person packages and, if necessary, one additional 25-person package per group. A single rate per tier will be applied automatically. **Payment** can be made by credit card, or bank transfer. **Access:** 30 avenue Corentin-Cariou, 75019 Paris, accessible via the northern ring road (Porte de la Villette exit). Public transport options include metro line 7, Porte de la Villette, tram line T3b and bus lines 139, 150, 152, and 71. **Opening hours:** from Tuesday to Saturday from 10:00 am to 6:00 pm, and Sunday from 10:00 am to 7:00 pm. The site is closed on Mondays, 25 December, 1 January, and 1 May. Coach access is via the entrance on Boulevard Mac Donald. Coach drivers are entitled to free admission for exhibition entry. Bulk ticketing is available for a minimum purchase of 10 tickets, which are valid for one year from the date of issue. This offer is intended primarily for works councils (CSEs), CSE resellers, associations, local authorities, tourism and ticketing professionals, and partners with formal agreements.

Tarifs 2026

Minimum 10 personnes.

	Groupes mixtes (adultes / enfants)	Groupes scolaires / extrascolaires	Vente en nombre
Billet Palais des enfants avec l'exposition temporaire Transparence, 2-10 ans	9 €	Forfait jusqu'à 25 per. : 125 € REP/REP+ : 70 € Forfait jusqu'à 40 per. : 200 € REP/REP+ : 110 €	

Groupes scolaires/extrascolaires : accompagnateurs inclus dans le forfait. + 6 € par accompagnateur supplémentaire. **Règlement** : carte bancaire, virement.
Accès : 17 avenue du Général Eisenhower - 75008 Paris. **Ouverture** : En période scolaire : du mardi au vendredi : 9h30 à 17h et le week-end : 9h30 à 19h. Fermé le lundi, le 25 décembre, le 1^{er} janvier et le 1^{er} mai.

Prices 2026

Minimum of 10 people.

	Mixed groups (adults/children)	School and leisure groups	Bulk ticketing
Temporary exhibition ticket at Palais des Enfants €9 Transparency, 2-10 years old	€9	Package for up to 25 people: €125 Package for up to 40 people: €200	

School groups: Supervising adults included in the package. + €6 per extra adult supervisor. **Payment**: credit card, bank transfer. **Location**: 17 avenue du Général Eisenhower - 75008 Paris. **Opening hours**: During school term : Tuesday to Friday : 9 :30 a.m. to 5.00 p.m. and weekends : 9 :30 a.m. to 7 :00 p.m. Closed on Mondays, 25 December, 1 January, 1 May.

Tarifs 2026

Minimum 10 personnes.

	Groupes adultes /mixtes	Groupes scolaires / extrascolaires	Vente en nombre
Accès à deux ateliers / exposés successifs		95 € REP/REP+ : 80 €	20 % entre 10 et 99 billets achetés : 4,40 € 25 % entre 100 et 499 billets achetés : 4,13 € 30 % au-delà de 500 billets achetés : 3,85 €
Accès à un atelier / exposé	4,50 €		

Groupes scolaires, extrascolaires REP : accès à partir de 6 ans (classe de CE1 minimum jusqu'à l'enseignement supérieur). **REP/REP+ :** établissements scolaires intégrés au réseau d'éducation prioritaire à la rentrée de l'année scolaire en cours. Accompagnateurs inclus dans le forfait. **Groupes adultes et/ou mixtes :** accès à partir de 6 ans. Gratuité des accompagnateurs : 1 pour 12 (1 pour 1 pour personnes en situation de handicap). **Accès :** Jardin Caroline-Aigle, 186 rue Saint-Charles, 75015 Paris. Métro : 8, 10. Bus : 30, 42, 88, 169, 756 et 385. Tramway T3a (station Pont du Garigliano), RER C (gare du Pont du Garigliano et gare de Javel). **Horaires :** pour les groupes : mardi, jeudi et vendredi de 10h à 18h, mercredi de 10h à 12h20 ; pour les groupes extrascolaires et adultes : mercredi de 12h45 à 18h.

Prices 2026

Minimum of 10 people.

	Adult and mixed groups	School and leisure groups	Bulk ticketing
Access to two successive workshops / presentations		€95	20% discount for 10 to 99 tickets: €4.40 each 25% discount for 100 to 499 tickets: €4.13 each 30% discount for 500+ tickets purchased: €3.85 each
Access to one workshop/ presentation	€4.50		

School and extra-curricular groups: access from age 6. Accompanying adults are included in the package. Adult and/or mixed groups also have access from age 6. Free admission for supervisors is provided at a ratio of one per twelve participants (and one per participant for persons with disabilities). **Access:** Jardin Caroline-Aigle, 186 rue Saint-Charles, 75015 Paris, accessible by Metro lines 8 and 10; bus lines 30, 42, 88, 169, 756, and 385; Tramway T3a (Pont du Garigliano station); and RER C (Pont du Garigliano and Javel stations). **Opening hours for groups** are Tuesday, Thursday and Friday from 10:00 am to 6:00 pm, and Wednesday from 10:00 am to 12:20 pm; for extra-curricular and adult groups, access is available on Wednesday from 12:45 pm to 6:00 pm.